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Radny Michał Starobrat interpeluje w sprawie planu rozbudowy sieci wodno-kanalizacyjnej oraz

aktualizacji prognozy przychodów i wydatków Zintegrowanego Systemu Gospodarowania Odpadami

Komunalnymi, radny Łukasz Wantuch pyta Prezydenta o ilość kamer monitoringu na Plantach.

Natomiast radny Michał Drewnicki interpeluje w sprawie podjazdu dla osób niepełnosprawnych.

Radny Michał Starobrat zwraca się z prośbą do Prezydenta o przesłanie jak

najdokładniejszych danych finansowych związanych z planem rozbudowy sieci

wodno-kanalizacyjnej z podziałem na wszystkie dzielnice na lata 2021-2024. W drugiej z

interpelacji radny wnioskuje o aktualizację prognozy przychodów i wydatków Zintegrowanego

Systemu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi. - Dyskusja na temat nowego systemu

naliczania opłat oraz stawek toczy się od wielu miesięcy, co sprawia że pracujemy na

nieaktualnych danych – pisze radny w interpelacji.

Radny Michał Drewnicki zwraca się do Prezydenta z pytaniem o zamknięty i odgrodzony od

prawie roku podjazd dla osób niepełnosprawnych przy wejściu na cmentarz w Batowicach. –

Chodzi o wejście do pawilonu ZCK od strony ulicy Powstańców. Prosiłbym o interwencję w tej

sprawie – pisze Michał Drewnicki.

- W związku z przypadkiem zagryzienia jamnika na Plantach chciałbym się zapytać, ile jest

kamer monitoringu miejskiego na tym terenie (samych Plant, bez Rynku Głównego i okolicznych

ulic) oraz jakie są plany dotyczące budowy/rozbudowy systemu monitoringu na Plantach – pyta

w interpelacji radny Łukasz Wantuch.
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